

Sun Life Global Investments and Excel Funds Management announce mutual fund changes

Changes to streamline product offering and provide more clarity and value for Clients

TORONTO, ON (February 28, 2018) – Sun Life Global Investments (Canada) Inc. (“Sun Life Global Investments”) and Excel Funds Management Inc. (“Excel”) today announced changes to select mutual funds, with the aim of streamlining their product offering to provide investors with more clarity and long-term value. The proposed changes include fund mergers, investment objective changes, fee changes, changes to low load sales charge redemption schedules and updates to purchase options.

“We’re always looking for ways to deliver more value for our Clients,” said Rick Headrick, President, Sun Life Global Investments. “These changes will help streamline our product offering, while providing more clarity for Clients and advisors around fees.”

Fund mergers

Effective on or about June 15, 2018 (the “Fund Merger Date”), select Excel funds and Sun Life Global Investments funds (collectively the “Terminating Funds”) will each merge into a Sun Life Global Investments fund (collectively, the “Continuing Funds”), provided the mergers receive the required unitholder and regulatory approvals. The unitholder votes are scheduled to take place on or about May 25, 2018. All costs and expenses associated with the mergers will be borne by Sun Life Global Investments and Excel.

The proposed fund mergers are outlined in the table below:

Terminating Funds	Continuing Funds
Excel Money Market Fund	Sun Life Money Market Fund
Excel Emerging Markets Fund	Sun Life Schroder Emerging Markets Fund
Excel Chindia Fund	Sun Life Schroder Emerging Markets Fund
Sun Life MFS Canadian Equity Fund	Sun Life MFS Canadian Equity Growth Fund
Sun Life MFS Canadian Equity Value Fund	Sun Life MFS Canadian Equity Growth Fund

Effective March 7, 2018 as of 4:01 p.m. EST, each of the Terminating Funds will be closed to new investors. Any pre-authorized chequing plans already in place in any of the Terminating Funds as of March 7, 2018 will continue uninterrupted, up to and including the business day prior to the Fund Merger Date. For each merger that is approved, the unitholders in each Terminating Fund will receive the equivalent series units of the corresponding Continuing Fund on the Fund Merger Date and any pre-authorized chequing plans will automatically transfer to the corresponding Continuing Fund. In the event that a merger is not approved, that Terminating Fund will be terminated as of June 15, 2018.

Implementation of Fixed Administration Fees

Sun Life Global Investments and Excel today announced a proposal to introduce fixed-rate administration fees on certain Excel funds in an effort to provide greater clarity and fee transparency for investors. Provided

the proposal receives the required unitholder and regulatory approvals, the changes will take effect on June 18, 2018. The unitholder vote is scheduled to take place on or about May 25, 2018.

The proposed fixed administration fees are outlined in the table below:

Fund Name	Series	Proposed Fixed Rate Administration Fee
Excel China Fund	A, IS	0.25%
	F	0.20%
	I	0.05%
Excel Emerging Markets Balanced Fund	A, DB	0.20%
	F	0.15%
Excel High Income Fund	A, DB, IS	0.20%
	F	0.15%
	I	0.03%
Excel India Balanced Fund	A	0.20%
	F	0.15%
Excel New India Leaders Fund	A	0.25%
	F	0.20%
Excel India Fund	A, DB, IS	0.25%
	F	0.20%
	I	0.05%

Changes to Sun Life MFS Canadian Equity Class

Effective June 18, 2018, Sun Life MFS Canadian Equity Class will change its investment objectives to invest primarily in Sun Life MFS Canadian Equity Growth Fund pending securityholder approval. The securityholder vote is scheduled to take place on or about May 25, 2018. The fund's name and strategies will also be changed to align with Sun Life MFS Canadian Equity Growth Fund.

In advance of the meetings for the fund mergers, the implementation of fixed administration fees and the change to the investment objectives described above, the full details of each change will be set out in a management information circular that will be provided to securityholders and will be available on SEDAR at www.sedar.com. The Independent Review Committee for each of the effected Excel and Sun Life Global Investments funds will consider the mergers and the result of their assessment will be included in the management information circular.

Changes to low load sales charge redemption schedule

Effective March 29, 2018, Sun Life Global Investments will adopt Excel's low load sales charge redemption schedule. The new low load sales charge redemption schedule is outlined in the table below:

Low load sales charge redemption schedule		
If redeemed during:	Client pays:	
	Current:	As of March 29, 2018:
Year 1	3.00%	2.50%
Year 2	2.50%	2.00%
Year 3	2.00%	2.00%
Year 3+	NA	NA

Purchase option changes

Effective June 13, 2018, Sun Life Global Investments will add a U.S. dollar (“USD”) purchase option to a number of Sun Life funds, providing Clients with the flexibility to purchase units of certain funds with U.S. dollars. Series A, F, and O for the following funds will offer a USD purchase option:

- Sun Life MFS Global Total Return Fund
- Sun Life MFS Global Growth Fund
- Sun Life MFS International Growth Fund
- Sun Life MFS U.S. Growth Fund
- Sun Life MFS U.S. Value Fund
- Sun Life Schroder Emerging Markets Fund*

The USD purchase option takes the Canadian Dollar Net Asset Value Per Unit and converts that to a USD Dollar Net Asset Value Per Unit by taking the current day's CAD to USD exchange rate. The USD purchase option does not act as a currency hedge or protect against losses caused by changes in the exchange rates between Canadian and U.S. dollars. Full details of the USD purchase option will be included in the simplified prospectus for each of the relevant funds.

New series and name change for Sun Life Schroder Emerging Markets Fund

Effective June 15, 2018, Sun Life Global Investments will add Series IS and DB to Sun Life Schroder Emerging Markets Fund. Effective June 18, 2018, Sun Life Schroder Emerging Markets Fund will be renamed Sun Life Excel Emerging Markets Fund. Schroder's will remain the sub-advisor to this fund.

*A USD purchase option is available on Sun Life Schroder Emerging Markets Fund, Series IS and Series DB, for investors who previously purchased units under Excel Funds' USD purchase option in those series of Excel Emerging Markets Fund prior to February 7, 2018.

About Sun Life Global Investments (Canada) Inc.

Sun Life Global Investments is a subsidiary of Sun Life Financial Inc. It offers Canadians a diverse lineup of mutual funds and innovative portfolio solutions, empowering them to pursue their financial goals at every life stage. We bring together the strength of one of Canada's most trusted names in financial services with some of the best asset managers from around the world to deliver a truly global investment platform. Sun Life Global Investments manages \$21 billion on behalf of institutional and retail investors from coast to coast and is a member of the Sun Life Financial group of companies. For more information, visit www.sunlifeglobalinvestments.com or connect with us on Twitter [@SLGI_Canada](https://twitter.com/SLGI_Canada).

About Sun Life Financial

Sun Life Financial Inc. is a leading international financial services organization providing insurance, wealth and asset management solutions to individual and corporate Clients. Sun Life Financial has operations in a number of markets worldwide, including Canada, the United States, the United Kingdom, Ireland, Hong Kong, the Philippines, Japan, Indonesia, India, China, Australia, Singapore, Vietnam, Malaysia and Bermuda. As of December 31, 2017, Sun Life Financial had total assets under management of \$975 billion. For more information please visit www.sunlife.com.

Sun Life Financial Inc. trades on the Toronto (TSX), New York (NYSE) and Philippine (PSE) stock exchanges under the ticker symbol SLF.

About Excel Funds Management Inc.

Founded in 1998, Excel Funds Management Inc. is an investment fund manager offering actively-managed core and specialty investment solutions to retail investors, including access to the largest suite of emerging markets investments in Canada. Excel Funds' strategic alignment with active, on-the-ground sub-advisors who work in collaboration with its in-house managers, enhances the depth and breadth of its portfolio management team. Excel Funds has access to a global network of over 700 portfolio managers and 200

research analysts, who provide firsthand knowledge of the markets in which they invest. For more information, please visit www.excelfunds.com.

Note to Editors: All figures in Canadian dollars.

The above rates of return are used only to illustrate the effects of the compound growth rate and are not intended to reflect future values of the fund or returns on investment in the fund. Commissions, trailing commissions, management fees and expenses all may be associated with mutual fund investments. Please read the prospectus before investing. The indicated rates of return are the historical annual compounded total returns including changes in unit value and reinvestment of all dividends or distributions and do not take into account sales, redemption, distribution or optional charges or income taxes payable by any security holder that would have reduced returns. Mutual funds are not guaranteed, their values change frequently and past performance may not be repeated.

-30-

Media Relations Contact:

Derek Kirk
Manager, Media & PR
Corporate Communications
T. 416-432-2996
derek.kirk@sunlife.com

Placements mondiaux Sun Life et Fonds Excel apportent des changements à leurs fonds communs de placement

Changements apportés pour simplifier la gamme de produits et offrir plus de clarté et de valeur aux clients

TORONTO, Ontario (le 28 février 2018) – Placements mondiaux Sun Life (Canada) inc. («Placements mondiaux Sun Life») et Fonds Excel («Excel») ont annoncé aujourd'hui qu'elles apportaient des changements à certains fonds communs de placement dans le but de simplifier leur gamme de produits. Elles souhaitent ainsi offrir plus de clarté et de valeur à long terme aux clients. Les modifications proposées comprennent des fusions de fonds, des changements d'objectifs de placement et des changements apportés aux frais, aux options de souscription et aux barèmes des frais de rachat pour les fonds avec frais de souscription réduits.

«Nous cherchons toujours des moyens d'offrir une valeur ajoutée à nos clients», a déclaré Rick Headrick, président de Placements mondiaux Sun Life. «Ces changements simplifieront notre gamme de produits tout en offrant de l'information claire sur les frais aux clients et aux conseillers.»

Fusions de fonds

Le 15 juin 2018 ou aux alentours de cette date (la «date de fusion des fonds»), certains fonds Excel et certains fonds de Placements mondiaux Sun Life (collectivement appelés les «fonds dissous») seront fusionnés avec un fonds de Placements mondiaux Sun Life (collectivement appelés les «fonds maintenus»), pourvu que les fusions obtiennent l'approbation des porteurs de parts et des organismes de réglementation. Les porteurs de parts devraient être appelés à voter sur cette question vers le 25 mai 2018. Tous les coûts associés à ces fusions seront assumés par Placements mondiaux Sun Life et Excel.

Les fusions de fonds proposées sont présentées dans le tableau ci-dessous :

Fonds dissous	Fonds maintenu
Fonds de marché monétaire Excel	Fonds du marché monétaire Sun Life
Fonds des marchés émergents Excel	Fonds marchés émergents Schroder Sun Life
Fonds Chinde Excel	Fonds marchés émergents Schroder Sun Life
Fonds d'actions canadiennes MFS Sun Life	Fonds croissance actions canadiennes MFS Sun Life
Fonds valeur actions canadiennes MFS Sun Life	Fonds croissance actions canadiennes MFS Sun Life

Le 7 mars 2018 à 16 h 01, heure de l'Est, les fonds dissous ne seront plus offerts aux nouveaux investisseurs. Les ententes de prélèvement bancaire déjà établies en date du 7 mars 2018 pour les fonds dissous se poursuivront sans interruption, jusqu'au dernier jour ouvrable précédant la date de fusion des fonds. Pour chaque fusion approuvée, les porteurs de parts du fonds dissous recevront des parts de la série équivalente du fonds maintenu correspondant, à la date de fusion des fonds, et toute entente de prélèvement bancaire sera automatiquement transférée au fonds maintenu correspondant. Si une fusion n'est pas approuvée, le fonds dissous prendra fin le 15 juin 2018.

Mise en place de frais d'administration fixes

Placements mondiaux Sun Life et Excel ont annoncé aujourd'hui leur intention d'adopter des frais d'administration fixes pour certains fonds Excel dans le but d'offrir une plus grande transparence et une

meilleure clarté aux investisseurs à l'égard des frais. Si cette proposition est approuvée par les porteurs de parts et les organismes de réglementation, les changements entreront en vigueur le 18 juin 2018. Les porteurs de parts devraient être appelés à voter sur cette question vers le 25 mai 2018.

Les frais d'administration fixes proposés sont présentés dans le tableau ci-dessous :

Nom du fonds	Série	Frais d'administration fixes proposés
Fonds Chine Excel	A, IS	0,25 %
	F	0,20 %
	I	0,05 %
Fonds équilibré des marchés émergents Excel	A, DB	0,20 %
	F	0,15 %
Fonds de revenu élevé Excel	A, DB, IS	0,20 %
	F	0,15 %
	I	0,03 %
Fonds équilibré Inde Excel	A	0,20 %
	F	0,15 %
Fonds des nouveaux leaders d'entreprises d'Inde Excel	A	0,25 %
	F	0,20 %
Fonds Inde Excel	A, DB, IS	0,25 %
	F	0,20 %
	I	0,05 %

Changements apportés à la Catégorie d'actions canadiennes MFS Sun Life

Le 18 juin 2018, des modifications seront apportées aux objectifs de placement de la Catégorie d'actions canadiennes MFS Sun Life. À compter de cette date, sous réserve de l'approbation des porteurs de parts, elle investira principalement dans le Fonds croissance actions canadiennes MFS Sun Life. Les porteurs de parts devraient être appelés à voter sur cette question vers le 25 mai 2018. Le nom et les stratégies du fonds seront aussi modifiés pour s'aligner sur le Fonds croissance actions canadiennes MFS Sun Life.

Avant les assemblées convoquées pour les fusions de fonds, la mise en place de frais d'administration fixes et les nouveaux objectifs de placement mentionnés ci-dessus, des renseignements exhaustifs sur chacun des changements proposés seront communiqués aux porteurs de parts dans une circulaire d'information de la direction, laquelle sera publiée sur SEDAR à l'adresse www.sedar.com. Le comité d'examen indépendant pour chacun des fonds Excel et des fonds de Placements mondiaux Sun Life concernés se penchera sur les fusions et le résultat de son évaluation sera indiqué dans la circulaire.

Changements apportés au barème des frais de rachat des fonds avec frais de souscription réduits

Le 29 mars 2018, Placements mondiaux Sun Life adoptera le barème des frais de rachat d'Excel pour les fonds avec frais de souscription réduits. Le nouveau barème est présenté dans le tableau ci-dessous :

Barème des frais de rachat des fonds avec frais de souscription réduits		
Si l'épargnant fait racheter ses parts :	L'épargnant paie :	
	Actuellement :	À compter du 29 mars 2018 :
La 1 ^{re} année	3,00 %	2,50 %
La 2 ^e année	2,50 %	2,00 %
La 3 ^e année	2,00 %	2,00 %
Après la 3 ^e année	s. o.	s. o.

Changements apportés aux options de souscription

Le 13 juin 2018, Placements mondiaux Sun Life ajoutera une option de souscription en dollars américains («USD») à un certain nombre de fonds Sun Life, offrant ainsi aux clients la possibilité de souscrire des parts de ces fonds en dollars américains. Les séries A, F et O des fonds suivants offriront une option de souscription en USD :

- Fonds mondial de rendement global MFS Sun Life
- Fonds croissance mondial MFS Sun Life
- Fonds croissance international MFS Sun Life
- Fonds croissance américain MFS Sun Life
- Fonds valeur américain MFS Sun Life
- Fonds marchés émergents Schroder Sun Life*

Au titre de l'option de souscription en USD, la valeur liquidative de la part en dollars canadiens est convertie en dollars américains en utilisant le taux de change du jour. L'option de souscription en USD n'est pas une couverture de change et n'offre pas de protection contre les pertes liées aux fluctuations du taux de change entre le dollar canadien et le dollar américain. Des précisions sur l'option de souscription en USD seront données dans le prospectus simplifié des fonds visés.

Nouvelles séries et changement de nom pour le Fonds marchés émergents Schroder Sun Life

Le 15 juin 2018, Placements mondiaux Sun Life ajoutera les séries IS et DB au Fonds marchés émergents Schroder Sun Life. Le 18 juin 2018, le Fonds marchés émergents Schroder Sun Life sera renommé Fonds marchés émergents Excel Sun Life. Schroder's demeure le sous-conseiller pour ce fonds.

* Pour les séries IS et DB du Fonds marchés émergents Schroder Sun Life, une option de souscription en USD est offerte aux clients qui ont souscrit des parts des séries IS et DB du Fonds des marchés émergents Excel au titre de l'option de souscription en USD de la société Fonds Excel avant le 7 février 2018.

À propos de Placements mondiaux Sun Life (Canada) inc.

Placements mondiaux Sun Life est une filiale de la Financière Sun Life inc. Elle offre aux Canadiens une gamme diversifiée de fonds communs de placement et de solutions portefeuilles novatrices qui leur donnent la capacité d'atteindre leurs objectifs financiers à toutes les étapes de leur vie. Nous allions la solidité de l'une des marques les plus respectées du Canada en matière de services financiers à certains des meilleurs gestionnaires d'actifs du globe en vue d'offrir une plateforme de placements vraiment mondiale. Placements mondiaux Sun Life gère un actif de 21 milliards de dollars pour le compte d'investisseurs institutionnels et d'épargnants individuels d'un océan à l'autre, et elle est membre du groupe Financière Sun Life. Pour de plus amples renseignements, visitez www.placementsmondiauxsunlife.com ou communiquez avec nous sur Twitter [@SLGI_Canada](https://twitter.com/SLGI_Canada).

À propos de la Financière Sun Life

La Financière Sun Life inc. est une organisation de services financiers de premier plan à l'échelle internationale qui offre aux particuliers et aux entreprises des solutions dans les domaines de l'assurance et de la gestion d'actifs et de patrimoine. Elle exerce ses activités dans divers marchés du monde, soit au Canada, aux États-Unis, au Royaume-Uni, en Irlande, à Hong Kong, aux Philippines, au Japon, en Indonésie, en Inde, en Chine, en Australie, à Singapour, au Vietnam, en Malaisie et aux Bermudes. Au 31 décembre 2017, l'actif total géré de la Financière Sun Life s'élevait à 975 milliards de dollars. Pour de plus amples renseignements, visitez le site www.sunlife.com.

Les actions de la Financière Sun Life inc. sont inscrites à la Bourse de Toronto (TSX), à la Bourse de New York (NYSE) et à la Bourse des Philippines (PSE) sous le symbole «SLF».

À propos de Fonds Excel

Fondée en 1998, Fonds Excel est un gestionnaire de fonds de placement qui offre aux épargnants individuels des solutions de placement de base et spécialisées faisant l'objet d'une gestion active, notamment la plus importante gamme de fonds de marchés émergents au Canada. La relation stratégique qu'entretient Fonds Excel avec des sous-conseillers actifs qui sont présents sur le terrain et qui collaborent avec son équipe interne de gestionnaires ajoute au talent et à la portée de son équipe de gestion de portefeuille. L'équipe de Fonds Excel, qui tire parti d'un réseau mondial de plus de 700 gestionnaires de portefeuille et 200 analystes, connaît sur le bout des doigts les marchés dans lesquels elle investit. Pour en savoir plus, visitez le site www.fondsexcel.com.

Note à l'intention des rédacteurs : Tous les montants sont en dollars canadiens.

Les taux de rendement ci-dessus servent à illustrer les effets du taux de croissance composé et n'ont pas pour but de donner une indication des valeurs futures ni du rendement du fonds. Les placements dans des fonds communs de placement peuvent donner lieu à des courtages, à des commissions de suivi, à des frais de gestion et à d'autres frais. Veuillez lire le prospectus avant de faire un placement. Les taux de rendement indiqués correspondent aux rendements globaux composés annuels historiques qui prennent en compte les variations de la valeur unitaire et le réinvestissement de tous les dividendes ou distributions, mais ne prennent pas en compte les commissions d'achat et de rachat, les frais de placement ni les frais optionnels ou l'impôt sur le revenu payables par un porteur de titres, frais qui auraient eu pour effet de réduire le rendement. Les fonds communs de placement ne sont pas garantis, leur valeur fluctue souvent et leur rendement antérieur ne constitue pas une indication de leur rendement futur.

-30-

Renseignements pour les médias :

Annie Martin
Conseillère principale, relations publiques
Marketing et communications Québec
Tél. : 514-904-9757
annie.martin@sunlife.com